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Election of the IMC Parent Manager – Election Result 

法團校董會家長校董選舉結果 

The election the IMC Parent Manager(2024) was ended in a success with the support from 

all the parents. We are thankful to the contribution and involvement. After the election 

period from 8th January to 10th January, 2024, we carried out the counting at 10:00am on 

11th January, and the following is the result of the Parent Manager: 

 

本校家長校董選舉(2024)投票已於二零二四年一月八日至一月十日舉行，並於二零二四

年一月十一日上午十時進行點票，家長校董亦已選出。承蒙各家長踴躍參與競選及投

票，令競選工作順利完成，深表謝意！現將選舉結果公布如下： 

 

1. Overall no. of ballot 總票數:    169               

2. Blank Vote 白票:    4   

3. No. of ballot received by the candidates 各候選人得票如下: 

 

Candidates 候選人  No. of ballot 所得票數  

1. MR SUEN CHI YIN 孫志賢先生 115 

2. MS CHIU LAI KWAN 趙麗君女士 50 

 

In accordance to the election result, MR SUEN CHI YIN was elected to be our Parent 

Manager(2024). 

根據投票結果，本校之家長校董(2024)為 孫志賢先生。 

 

Unsuccessful candidate may, within one week (on or before 18th January, 2024)of the 

announcement of results, appeal to the RPTA in writing together with the reasons. 

落選的候選人可在選舉結果公布的一星期內(在 18/01/24 (星期四)或之前)，以書面

方式向家教會提出上訴，並須列明上訴的理由。 


